

P.A. CARONO

N A T O ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

NATO/OTAN, 1110 Brussels/Bruelles • Tel.: 728 41 11 - Telex: 25-599
Telefax/Télécopieurs: 728 50 57 - 728 50 58

PRESS RELEASE (89)28

5 October 1989

SECRETARY GENERAL WÖRNER TO VISIT UNITED STATES

The Secretary General of NATO, Mr. Manfred Wörner, is to visit Washington, D.C., on 11 and 12 October.

Mr. Wörner will be received by President Bush and will have meetings with Vice President Dan Quayle, Secretary of State James Baker and Defence Secretary Dick Cheney on 11 October.

On 12 October, Mr. Wörner will address the Eurogroup Washington Seminar at the Senate, and this will be followed by a joint news conference with the Spanish Minister of Defence, Mr. Narcis Serra, who is chairman of the Eurogroup. Mr. Wörner will also be meeting the Atlantic Council during the day.

COMMUNIQUÉ DE PRESSE (89)28

5 octobre 1989

VISITE DU SECRÉTAIRE GÉNÉRAL, M. WÖRNER, AUX ETATS-UNIS

Le Secrétaire général de l'OTAN, M. Manfred Wörner, effectuera une visite à Washington, D.C., les 11 et 12 octobre.

M. Wörner sera reçu par le président Bush et rencontrera le vice-président Dan Quayle, le secrétaire d'Etat James Baker et le secrétaire à la Défense Dick Cheney le 11 octobre.

Le 12 octobre, M. Wörner, après avoir prononcé au Sénat un discours devant le Séminaire de Washington de l'Eurogroupe, participera à une conférence de presse commune avec le ministre espagnol de la Défense, M. Narcis Serra, qui est le président de l'Eurogroupe. M. Wörner rencontrera également le Conseil Atlantique dans le courant de la journée.

REGISTRY P.A.
BUREAU I.270

INTER/BRUXL.

•
26
OCT 89
32469
920700

• 6-PREN 6-PRFR •